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Pitanje postavljeno Ministarstvu vanjske trgovine i ekonomskih odnosa BiH – Uredu za 

veterinarstvo BiH: “Jesu li poduzimane aktivnosti na realizaciji mjera utvrđenih radi 

rješavanja problema u primjeni Zakona o zaštiti i dobrobiti životinja, koje je Vijeće ministara 

BiH, zajedno s informacijom o provedbi toga zakona, usvojilo na 50. sjednici, održanoj 21. 5. 

2013. godine?” 

 
 


